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Aneta Konieczna 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Sędziszów 

INTERPELACJA 

Dotyczy: podcinki drzew na Osiedlu Sady w Sędziszowie. 

Zwracam się z prośbą o podcinkę drzew rosnących na terenie Osiedla Sady w 

Sędziszowie. Ze szczególnym wskazaniem drzew między blokiem m 3 i 8, które są bardzo 

wysokie. 

Uzasadnienie: 

Miedzy ww. blokami drzewa są bardzo wysokie, dają duży cień na elewację ściany 

północnej budynku mieszkalnego m 3 Osiedle Sady w Sędziszowie. W miejscach gdzie jest 

cie11, powierzchnia jest wilgotna. Na elewacji pojawił się zielony nalot, który zaburza estetykę 

ścian budynku mieszkalnego. Sądzę, że jednym z czynników zaistniałej sytuacji są wysokie 

drzewa. 
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